
Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда и условията за пътуване с обществения 

транспорт на територията на Столична община 

от: Teodor (                            ) дата: 02.10.2020 14:51 

до: “Nikolai Ignatov” (                            )  

 
 
Здравейте г-н. Игнатов 
Пиша във връзка с общественото обсъждане на Наредбата за реда и условията за пътуване с обществения транспорт на 
територията на Столична община (приета с Решение № 178 по Протокол № 51 от 05.04.2018 г., в сила от деня на разгласяването 
ѝ чрез обявяване на сайта на СОС) 
Дълги години се занимавах с планинско колоездене и смятам че разрешаването да се качват велосипеди в градският транспорт и  
метро ще улесни и направи достъпа до планините по-лесен и удобен за повече хора, като ще даде възможност на хората които  
искат да не пътуват 20км или 30км до планината да стигнат лесно и бързо. Също така, ще намали конфликтите с водачите на  
автомобили, които за съжаление все още не са достатъчно толерантни към велосипедистите. Надявам се наредбата да бъде  
изменена по начин, който да удовлетвори всички страни по този казус. 

 
С уважение Т.Хлебаров 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


